

SUBBLUE

Swii™





Swii

Electronic Kickboard

Caractéristiques techniques (Specifications)

Dimensions
Poids (Weight)
Vitesse (Speed)
Autonomie (Battery life)



L 550 mm × l 375 mm × h 135 mm
5 kg
Low : 0,6 m/s - High : 1 m/s.
30 mn



Téléchargez l'application
SubblueGo



Bluetooth



Remarkable
Buoyancy



Easy
to Use



2-Speed
Switch



Patented
Technologies



Futuristic
Design



App
Integration



Une grande flottabilité.

La Swii permet aux personnes de tous âges de nager librement et facilement.

Highly Buoyant.

The Swii allows people of all ages to swim freely and easily.



SublueGo Control APP.

- Verrou de sécurité pour enfants.
- Changement de modes de vitesse.
- Activation de l'auto-nettoyage.

SublueGo Control APP.

- Child safety lock.
- Change speed modes.
- Enable self-cleaning.



Ergonomique.

Facile à utiliser, restez appuyés sur les boutons des deux côtés pour activer la planche Swii.

Ergonomic.

Easy to use, hold down the buttons on both sides to activate the Swii board.



Un double moteur.

Le double moteur donne une parfaite stabilité et répartition du poids. Restez serein grâce à la coupure de sécurité des hélices en cas d'obstruction.

A double engine.

The double engine gives a perfect stability and weight distribution. Perfect stability and weight distribution. Stay safe with the propeller safety cut-off in case of obstruction.



Double vitesses.

Une expérience personnalisée avec le choix de deux vitesses.

Dual speed.

A personalized experience with the choice of two speeds.



Confort et indicateur LED.

Matériau du corps en mousse souple pour le confort et la protection. Design épuré avec indicateurs LED colorés.

Comfort and LED indicator.

Soft foam body material for comfort and protection. Sleek design with colored LED indicators.